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PROTOKÓŁ NR XXIV/2020 
 

z XXIV sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 25 czerwca 2020 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych, 
 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Otworzyła obrady XXIV sesji Rady Miasta Gdańska. Powitała prezydent 
Aleksandrę Dulkiewicz, zastępców, panią sekretarz i skarbnik.  
Przekazała radnym kilka uwag technicznych dotyczących dzisiejszego 
głosowania.  
  

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna w rejonie ulic 

Spacerowej i Kwietnej w mieście Gdańsku (druk 661); 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXII/598/08 Rady Miasta 

Gdańska z dnia 28 kwietnia 2008 roku w sprawie ustanowienia Konkursu: 

Nagroda Literacka Miasta Gdańska pn.: Europejski Poeta Wolności                       

(druk 680); 
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Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego Rady Miasta 

Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników 

(druk 681); 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Gdańska do złożenia wniosku o dofinansowanie z Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą "Systemy gospodarowania wodami 

opadowymi na terenach miejskich - Miasto Gdańsk - etap III" (druk 683);       

 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania pisma z dnia    6 maja 2020 roku zatytułowanego jako „Skarga 

i zażalenie i wniosek” (druk 684); 

 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

wniesionego przez Przedsiębiorstwo Koordynacji Spedycji TORM sp.                        

z o.o. z siedzibą w Gdańsku (druk 685); 

Wpłynął wniosek Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

……………………………. na Prezydenta Miasta Gdańska (druk 687); 

Wpłynęła pisemna prośba Wydziału Rozwoju Społecznego o zmianę                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

porządku obrad,  w ten sposób, że: 

- w pkt. 4 ppkt.25 będzie głosowany  (druk 668) w sprawie utworzenia 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Wichrowy Dom" i nadania statutu 

- w pkt.4 ppkt.26 będzie głosowany (druk 669) w sprawie utworzenia 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Morski Dom" i nadania statutu 

- w pkt. 4 ppkt. 27 będzie głosowany (druk 670) w sprawie utworzenia 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Piaskowy Dom" i nadania statutu 

- w pkt. 4 ppkt. 28 będzie głosowany (druk 667) w sprawie utworzenia 

Zespołu Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego i nadania mu statutu 

- w pkt.4 ppkt. 29 będzie głosowany (druk 666) w sprawie likwidacji 

Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego 
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Wpłynęły autopoprawki: 

- druk 672 -  pkt.4 ppkt.1 

- druk 673 - pkt.4 ppkt.2 
 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowania wniosków o włączenie: 

 

(druk nr 680) – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 11A. 

 

 (druk nr 681) – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 34.   
 

(druk nr 682) – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 4A.   
 

(druk nr 683) – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Będzie w pkt 4 ppkt 3A.   
 

               

(druk nr 684) – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Będzie w pkt 4 ppkt 36.  

(druk nr 685) – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Będzie w pkt 4 ppkt 37.  
 

(druk nr 687) – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Będzie w pkt 4 ppkt 37.  

 

Zmiana porządku – wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                   za                                      -  33  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Porządek obrad: 

 
1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji. 
2. Komunikaty: 

- Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska: 

 „Informacja o konsultacjach społecznych związanych z elektromobilnością”. 

Przedstawi: Łukasz Kłos – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej  

3. Oświadczenia Klubów Radnych; 

4. Uchwały: 
 

4A. ŁAWNICY: 
- druk nr 682 w sprawie uzupełniających wyborów ławników do Sądu Okręgowego     
w Gdańsku na kadencję 2020 – 2023 
- wybór komisji skrutacyjnej 
- głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad (przesunięcie druku 682 do ppkt.35) 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta  Gdańska (druk 672 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 

Jolanta Ostaszewska  – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

        Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

        Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

                           Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

                           Komisja Edukacji – pozytywna 

        Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

                           Komisja Kultury i Promocji – pozytywna 

                           Komisja Sportu i Turystyki – pozytywna 

                           Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2020 rok 
(druk 673 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 

Jolanta Ostaszewska  – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu –pozytywna 

        Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

        Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

                           Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

                           Komisja Edukacji – pozytywna 

        Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

        Komisja Kultury i Promocji – pozytywna 

                           Komisja Sportu i Turystyki – pozytywna 

                           Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej: Gdańskiego 

Centrum Usług Wspólnych" poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek 
Oświatowych Nr 1 w Gdańsku  i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego                        
w Gdańsku oraz nadania jej statutu (druk 654); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 

     Jerzy Zaborowski – Dyrektor Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych 
 
      Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 
          Komisja Edukacji – pozytywna 
 

3A) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska do złożenia wniosku 

o dofinansowanie z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia 

do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Systemy gospodarowania wodami opadowymi 

na terenach miejskich - Miasto Gdańsk - etap III" (druk 683);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Inwestycyjnych 
 
Komisja wiodąca: Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna w rejonie ulic Spacerowej i Kwietnej w mieście 
Gdańsku (druk 661);         ZDJĘTE 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 
5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Brzeźno w rejonie ulic Krasickiego i Sybiraków w mieście Gdańsku 
(druk 662); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 
6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Osowa rejon ulic Bliźniąt i Herkulesa w mieście Gdańsku                 
(druk 663);   

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - rejon dworca autobusowego                            
w mieście Gdańsku (druk 671); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Edyta Damszel-Turek  – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Komisja wiodąca: Komisja Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

8) w sprawie nadania nazwy ulica Malachitowa (druk 651); 

  
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 

  

Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji – pozytywna 
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9) w sprawie nadania nazwy ulica Borucińska (druk 652); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 
  

Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji - pozytywna 

10) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 
położonej w Gdańsku Kiełpinie przeznaczonej na cele utrzymania urządzeń infrastruktury 
wodociągowo-kanalizacyjnej (druk 665); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

 

11) zmieniająca Uchwałę Nr XXII/598/08 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 kwietnia 
2008 roku w sprawie ustanowienia Konkursu: Nagroda Literacka Miasta Gdańska 
pn.: Europejski Poeta Wolności (druk 674); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańsk 
 Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji – pozytywna 

11A) zmieniająca Uchwałę Nr XXII/598/08 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 kwietnia 2008 roku 

w sprawie ustanowienia Konkursu: Nagroda Literacka Miasta Gdańska pn.: Europejski Poeta 

Wolności (druk nr 680); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska 
 Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

Komisja wiodąca: Komisja Kultury i Promocji – pozytywna 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta Gdańska (druk 658);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna  

Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

Opinia sanitarna z dnia 17.06.2020 r.  - pozytywna 

13)  zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowania odpadami komunalnymi (druk 660);  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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 Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 
                   Komisja Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 
 
  

14)  w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a 
Gminą Kartuzy w sprawie wykonania zadania publicznego Gminy Kartuzy w zakresie 
zagospodarowania odpadów komunalnych pochodzących z terenu Sektora i Gminy 
Kartuzy, w tym także frakcji odpadów wysortowanych z odpadów komunalnych (druk 659); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

 Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej - pozytywna 

                  Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 

        Komisja Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
 

15) w sprawie gotowości Miasta Gdańska do organizacji w 2021 r. Europejskiego Jamboree 
Skautowego 2020 (druk 656); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Łukasz Kłos – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

Komisja wiodąca: Komisja Samorządu i Ładu Publicznego - pozytywna 

          Komisja Edukacji - pozytywna 

16) w sprawie wyrażenia woli objęcia akcji w podwyższonym kapitale zakładowym 
spółki Międzynarodowe Targi Gdańskie Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku                                
(druk 677); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
           Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

17) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie wprowadzenia świadczenia 
pieniężnego "gdański bon żłobkowy" dla rodzin zamieszkujących na terenie Gminy Miasta 
Gdańska (druk 655); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
  
      Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
          Komisja Strategii i Budżetu – pozytywna 
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18) w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Domowi Integracyjno-
Rodzinnemu (druk 664); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 

19)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia odpłatności za pobyt dziecka w żłobkach 
i klubach dziecięcych Gdańskiego Zespołu Żłobków (druk 645); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
  
 

20)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu Gdańskiego Zespołu Żłobków - 
jednostki budżetowej Miasta Gdańska i żłobków samorządowych wchodzących 
w skład Zespołu (druk 646);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
 

21)  zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek nr 10  
"Dzwoneczek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Królewskie Wzgórze 2 i nadania jej statutu 
(druk 647); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 

22)  zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek nr 11 
"Bursztynek" z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wilanowskiej 16 i nadania jej statutu                         
(druk 648); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
 

23)  zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek nr 12 "Żagielek" 
z siedzibą w Gdańsku przy ul. Olsztyńskiej 12 i nadania jej statutu                                                       
(druk 649);                           

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
 
 

24)  w sprawie utworzenia Żłobka nr 13 "Skarbek" wchodzącego w skład Gdańskiego 
Zespołu Żłobków - jednostki budżetowej Miasta Gdańska i nadania mu statutu    
(druk 650); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
 
 

25) w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Wichrowy Dom" 
i nadania statutu (druk 668); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
 
 

26) w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Morski Dom"                         
i nadania statutu (druk 669);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
 
 

27) w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Piaskowy Dom" 
i nadania statutu (druk 670); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 
 

28) w sprawie utworzenia Zespołu Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego i nadania 
mu statutu (druk 667); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
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29) w sprawie likwidacji Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego (druk 666); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna   

 
 

30)  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gdańskiego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego na lata 2016-2023 (druk 675); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 
 

31) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia Szczegółowego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 2020 (druk 676); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 Komisja wiodąca: Komisja Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
           Komisja Strategii i Budżetu - pozytywna 

 
 

32) w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 80 w Gdańsku przy ul. Kolorowej 14                          
(druk 653); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji – pozytywna 

   
33)  w sprawie nadania imienia X Liceum Ogólnokształcącemu Dwujęzycznemu 

w Gdańsku przy ul. Tadeusza Kościuszki 8b (druk 657); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

Komisja wiodąca: Komisja Edukacji – pozytywna 
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34) w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników 
(druk 681); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 
  

35) w sprawie uzupełniających wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku 
na kadencję 2020 – 2023 (druk nr 682); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 
 
 

36) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania pisma z dnia 6 maja 2020 roku 
zatytułowanego jako „Skarga i zażalenie i wniosek” (druk 684) 

  
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

 
 
37) sprawie rozpatrzenia wniosku wniesionego przez Przedsiębiorstwo Koordynacji 

Spedycji TORM sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku (druk 685) 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

 
 
38) w sprawie rozpatrzenia skargi ……………………………. na Prezydenta Miasta 

Gdańska                       (druk 687); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

 
 

5. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

6. Zakończenie obrad. 

PUNKT  2 

KOMUNIKATY 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Powiedziała, że do Rady Miasta wpłynęło sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku za 2019 rok, zostało 

ono przekazane do K. Rodziny i Polityki Społecznej, jest dostępne w pok. 

120. Przypomniała również, że pani prezydent złożyła do RM raport                      

o stanie miasta za 2019 rok, radni będą się z nim zapoznawać na 
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komisjach i podczas sesji absolutoryjnej, jest on ogólnodostępny, wszyscy 

mieszkańcy mogą się z nim zapoznać, jest zamieszczony w BIP. 

Mieszkańcy będą mogli wziąć udział w sesji absolutoryjnej w dyskusji                         

w liczbie 15 mieszkańców. Przybliżyła, w jaki sposób należy się zgłosić do 

dyskusji.  

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska  

Przedstawiła raport – Działania Gdańska w czasie pandemii.  

 

Stanowi on załącznik nr 2 do niniejszego protokołu  

 

ŁUKASZ KŁOS Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Powiedział o konsultacjach społecznych przeprowadzonych w formie 

webinariów, dotyczyły budowania ogólnodostępnych stacji ładowania 

pojazdów elektrycznych, dotyczyły też strategii i rozwoju 

elektromobilności. Szersze informacje na ten temat zostaną 

przedstawione na najbliższych komisjach przed sierpniową sesja rady 

miasta.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Poinformowała o wpływie wniosku klubu PiS o przerwie półgodzinnej.  

 

PUNKT  3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR przewodniczący klubu KO 

Wyraził zadowolenie z odbywania sesji stacjonarnie. Zwrócił uwagę na 

zbliżające się wybory prezydenckie,  przypomniał o możliwości odbioru 

zaświadczenia z urzędu, pozwalającego na głosowanie w każdym miejscu 

w Polsce. Powiedział też o przejęciu Lotosu przez Orlen, zacytował słowa 

prezesa Orlenu Daniela Obajtka. Wspomniał o jednej z uchwał, 

przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Brzeźno w rejonie ulic Krasickiego i Sybiraków, chodzi                      

w nim o budowę basenu dla Brzeźna, Letnicy i Nowego Portu.  

 

Radny KAZMIERZ KORALEWSKI przewodniczący klubu PiS 
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Odniósł się do komunikatu prezydent Dulkiewicz w sprawie wydatków. 

Powiedział też o pomocy rządowej wypłacanej samorządom w związku                     

z epidemią koronawirusa. Wspomniał o zbliżającym się sezonie 

turystycznym w Gdańsku, jarmarku dominikańskim. Dodał, że to władza 

wykonawcza powinna decydować, czy nie powinno się zaciskać                              

w pewnych miejscach pasa. A inwestycje zaplanowane w mieście mają 

przesłanki do wykonania. Odniósł się też do kwestii związanych z retencją, 

bezpieczeństwa przeciwpowodziowego.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA przewodnicząca klubu WdG 

Odniosła się do wypowiedzi radnego Koralewskiego w zakresie retencji                    

i pomocy rządowej dla samorządów. Powiedziała, że dzisiejsza sesja 

zdominowana jest przez projekty społeczne, które spowodują lawinę 

dobrych zdarzeń w polityce społecznej. Zaapelowała do wzięcia udziału          

w wyborach prezydenckich.  

 

PUNKT  4 

UCHWAŁY 

4A) 

- w sprawie uzupełniających wyborów ławników do Sądu Okręgowego                       

w Gdańsku na kadencję 2020 – 2023 (druk 682); 

 

- w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na 

ławników (druk 681); 

 

 

 

Radny BOGDAN OLESZEK przewodniczący K. Samorządu i Ładu 

Publicznego  

Przedstawił projekty wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Poprosiła radnych o zgłaszanie się do komisji skrutacyjnej. Zgłoszeni 

zostali: Łukasz Bejm, Joanna Cabaj, Katarzyna Czerniewska. Spytała, czy 

kandydaci wyrażają zgodę na pracy w komisji. Wszyscy wyrazili zgodę.  

 

Poddała pod głosowanie skład komisji skrutacyjne w ww. składzie: 
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                                                   za                                      -  32  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Komisja skrutacyjna została wybrana.  

 

Poddała pod głosowanie przesunięcie druku 682 do ppkt 35: 

 

                                                   za                                      -  32  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Poprosiła komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się. 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta  Gdańska (druk 672 + autopoprawka); 

 

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

KSIB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KRiPS, KKiP, KSiT, KZR opinie 

pozytywne.  

 

Przeszła do głosowania.  

 

                                                   za                                      -  22  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 - 10 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/633/20 
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Rady Miasta Gdańska  

  
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

1A) pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników 

(druk 681);  

 

Radny MATEUSZ SKARBEK Wiceprzewodniczący RMG 

Powiedział, że druk 681 ze względów proceduralnych powinien zostać 

przeniesiony do pkt 4 ppkt 1A. Złożył wniosek formalny w tej sprawie.  

 

Głosowanie - zmiana porządku obrad – przeniesienie do pkt 4 ppkt 1A 

 

                                                   za                                      -  31  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Druk został przeniesiony.  

 

Głosowanie – druk 681: 

 

                                                   za                                      -  31  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/632/20 
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Rady Miasta Gdańska  

  
w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń 

kandydatów na ławników  
 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik  nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

 

Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się.  

 

Radny ŁUKASZ BEJM przewodniczący komisji skrutacyjnej  

Wyjaśnił, na czym będzie polegało głosowanie.  

 

Odbyło się głosowanie.  

 

Komisja skrutacyjna oddaliła się liczyć głosy.  

 

 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Gdańska na 2020 rok (druk 673 + autopoprawka); 
 

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

KSIB, KPGiM, KZP, KSiŁP, KE, KRiPS, KKiP, KSiT, KZR opinie 

pozytywne.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała panią skarbnik o środki płynące z budżetu państwa do samorządu. 

Jeśli chodzi o województwo pomorskie, to jest ok. 6 mld zł, które już 

wpłynęło. Spytała, ile z tej kwoty wpłynęło do Gdańska.   

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska  

Powiedział, że takiej wiedzy nie ma, a obsługą przedsiębiorców zajmuje 

się urząd pracy.  
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Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI   

Powiedział, że ze środków PFR pracodawcy i pracownicy gdańscy, 

pozyskali prawie mld zł. Dodał, że zmiany w budżecie ocenia jako 

niezbędne, ale wiele pozostałych jego zapisów jest kontrowersyjnych.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała, zakładając, że te pieniądze trafiły za pomocą urzędu pracy do 

budżetu miasta, gdzie te pieniądze pojawią się w budżecie.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska  

Odpowiedziała, że budżet samorządów żyje z przedsiębiorców                                    

i mieszkańców. A każdy dodatkowy pieniądz w kieszeni przedsiębiorcy 

objawia się tym, że pieniądze wpływają z tytułu rozliczania się z podatku 

PIT i CIT, przedsiębiorców stać na opłacenie podatku od nieruchomości, 

stać ich na inwestowanie w nieruchomości, czyli budują potencjał 

dochodowy w przyszłości, stać ich by płacić użytkowanie wieczyste.                         

I zarówno przedsiębiorcy i mieszkańcy, bo przedsiębiorcy są 

mieszkańcami jak i pracownikami innych instytucji czy przedsiębiorstw.                    

A to, co będzie widoczne w budżecie miasta, to będą większe wpływy                      

z tytułu podatku PIT i CIT, wyższe dochody z tytułu podatku od 

nieruchomości i użytkowanie wieczyste. Przypomniała też, że tarczą 4.0 

termin zapłaty użytkowania wieczystego został przeniesiony najpierw                       

z marca na koniec czerwca a teraz na 31 stycznia, w związku z tym, jeżeli 

będą zapłacone opłaty z tytułu użytkowania wieczystego, to połowa 

tegorocznego budżetu pojawi się w przyszłym roku.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Przekazała radnej Strzelczyk informację od prezydenta Borawskiego, 

który jest na spotkaniu z wojewodą, że wróci i wtedy udzieli pełnej 

informacji w tej sprawie.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała Skarbnik, powiedziała, że część środków trafia za pomocą ZUSu, 

dopytała, czy to nie będzie w budżecie widoczne.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska  

Odpowiedziała, że wszelkie ulgi ZUSu zostają w kieszeni podatników. 

Miasto również z tego korzysta, wszystkie jednostki, które zatrudniają 

poniżej 50 osób, zawnioskowały o zwolnienie 50% składek zusowskich. 

Jest już informacja, że te decyzje są pozytywne.  
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Więcej głosów w dyskusji nie było. Poddała uchwałę pod głosowanie: 

 

 

                                                   za                                      -  21  
                                                   przeciw                             -   6 
                                                   wstrzymało się                 -   5 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/634/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2020 rok   

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik  nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej: 
Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych" poprzez połączenie 
Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego w Gdańsku oraz nadania jej 
statutu (druk 654); 

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

KSiB, KE opinie pozytywne.  

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Spytał, jakiej wysokości pomoc z tarczy uzyskał urząd miejski i jednostki?  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska  
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Odpowiedziała, że w tej chwili zbierane są pozytywne decyzje ZUS. 

Powiedziała, że w marcu zawnioskowano o 50% ZUS, w maju i czerwcu 

złożono decyzję upoważniającą do niezapłacenia połowy ZUS w tych 

placówkach, ale cały czas spływają jeszcze decyzje. Do kompletnej 

decyzji potrzeba jeszcze około tygodnia czasu.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  31  
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/635/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej: Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych poprzez 

połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1                    
w Gdańsku  i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego                        

w Gdańsku oraz nadania jej statutu 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

3A) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska do złożenia 

wniosku o dofinansowanie z Programu Operacyjnego Infrastruktura                             

i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

"Systemy gospodarowania wodami opadowymi na terenach miejskich - 

Miasto Gdańsk - etap III" (druk 683);  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem.  
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

KSiB opnia pozytywna.  

 

Radny KRYSTIAN KŁOS 

Wspomniał, że część środków, które do tej pory wpływały do samorządów, 

zostały przejęta przez Polskie Wody. Spytał, czy miasto Gdańsk 

jakiekolwiek środki z Polskich Wód na prowadzenie działań retencyjnych 

dostało.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że takich transferów finansowych nie ma. Inwestycje są 

finansowane bądź z budżetu miasta bądź pozyskiwane jest 

dofinansowanie, głównie z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Polskie Wody to połączenie kilku instytucji, Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej, tzw. zarządu zlewni i dawnych struktur, które były                  

w urzędach marszałkowskich. Tam są uzgadniane projekty. To instytucja, 

która uzgadnia inwestycje przeciwpowodziowe czy gospodarowania 

wodami opadowymi. I ustala taryfy, jako regulator.  

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  

Spytała, jakie tereny są brane pod uwagę przy tym projekcie. Poprosiła 

również, jeżeli podobne uchwały będą, żeby trafiały do Komisji 

Zrównoważonego Rozwoju.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że pakiet zgłaszanych zadań będzie konsultowany, na 

dzień dzisiejszy trwa analiza zadań, które będą się kwalifikować zgodnie 

z regulaminem konkursu. Będą zgłaszane projekty, które dopiero się 

zakończyły i te planowane, jak odwodnienie Stogów, czyli ulica 

Stryjew3skiego, czy skrzyżowanie ulicy III Maja i Nowe Ogrody. Ale prace 

trwają na poziomie Wydziału Programów Rozwojowych i Gdańskich Wód.  

 

Radny ROMUALD PLEWA  

Zgłosił problem z pogłosem na sali. Poprosił o wolniejsze mówienie.  

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Zauważył, że w tym projekcie chodzi o upoważnienie Prezydenta M. 

Gdańska do złożenia wniosku. Szczegóły są jeszcze analizowane.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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Powiedział, że analizowane jest 20 zadań inwestycyjnych, przez ostatnie 

lata dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 

udawało się uzyskiwać.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Spytał, jakie są możliwe kwoty dofinansowania?  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że są to kwoty od kilkudziesięciu mln wzwyż.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  32  
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/636/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska do 
złożenia wniosku o dofinansowanie z Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji 
przedsięwzięcia pod nazwą "Systemy gospodarowania wodami 
opadowymi na terenach miejskich - Miasto Gdańsk - etap III" 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik  nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno w rejonie ulic 
Krasickiego i Sybiraków w mieście Gdańsku (druk 662); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Spytał, jak szacowany czasowo jest proces przygotowywania 

miejscowego planu w tym zakresie, jakie uzgodnienia będą wymagane?  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że obecnie w Gdańsku standardowa procedura 

planistyczna trwa około 2 lat. Gdy teren jest objęty ochroną 

konserwatorską, ten proces się wydłuża, ponieważ trwają negocjacje                      

z konserwatorem, wypracowanie wspólnego stanowiska. Uzgadniany jest 

plan ze wszystkimi, zgodnie z ustawą, instytucjami, jednostkami, 

wymienionymi w ustawie. Cały proces legislacyjny to jest około 2 lat.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Spytał o basen, gdyż plan jest związany z realizacją basenu dla rejonu 

Brzeźna, Nowego Portu. Przypomniał wątek dyskusji, poruszany na KZP 

ws. gdzie basen mógłby powstać, była tam mowa o ulicach Kasztanowa                 

i Wyzwolenia w Nowym Porcie. Spytał, czy te koncepcje zostały już 

zarzucone, czy są brane pod uwagę. 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że to o czym powiedział radny Majewski, to były postulaty 

mieszkańców, które były zgłaszane na etapie prac na gminnym 

programem rewitalizacji jak i rozpoczęcia prac analitycznych nad 

partnerstwem publiczno – prywatnym w Nowym Porcie. Jest w tych 

analizach wskazanych kilka terenów, na których mogłyby się znaleźć 

inwestycje związane z funkcjami mieszkaniowymi, usługowymi                                  

i społecznymi. Był pomysł, żeby w Nowym Porcie znalazł się basen, 

dodatkowy żłobek, przedszkole. Decyzje co do zakresu partnerstwa 

publiczno-prywatnego nie zostały jeszcze przesądzone, ze względu na 

połączenie z istniejącą infrastrukturą sportową i ta lokalizacja jest na 

granicy 3 jednostek, Nowego Portu, Letnicy i Brzeźna, więc ze względów 

przestrzennych ta lokalizacja jest bardzo dogodna, ale też posiada całe 

zaplecze sportowo-edukacyjne. Ta lokalizacja jest predysponowana do 

tego, ta działka jest skarbu państwa i miasto rozmawia z wojewodą                         

w zakresie przeznaczenia tej działki pod konkretny cel związany                                

z realizacją sportu i rekreacji, czyli funkcjo społecznych dla mieszkańców. 

Ta lokalizacja jest pod tym względem lepsza, jest większy obszar 
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oddziaływania i lepsza dostępność dla mieszkańców 3 jednostek 

urbanistycznych.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przypomniał, że obecnie dyskusja jest nad przystąpieniem do 

sporządzenia miejscowego planu, nie są to jeszcze rozważania, co tam 

dokładnie będzie. Zapytał, czy były w ostatnich latach jakieś sygnały 

dotyczące zasadności zorganizowania na jakimś fragmencie tego planu 

także miejsc parkingowych rozumianych jako miejsca sezonowe.   

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że na etapie analizy przystąpienia do tego planu takich 

wniosków nie było, ale gdy zostanie przystąpione do procedowania tego 

planu, ustawowo każdy może złożyć wniosek do planu i określić, jakie 

przeznaczenie by chciał tam widzieć czy zrealizować. Takich wniosków 

nie było wcześniej, według jej pamięci.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  31   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/637/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno w rejonie ulic 

Krasickiego i Sybiraków w mieście Gdańsku  
 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik  nr 8 do niniejszego protokołu. 
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5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Osowa rejon ulic Bliźniąt                           
i Herkulesa w mieście Gdańsku  (druk 663);   

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  33   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/638/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Osowa rejon ulic Bliźniąt                   

i Herkulesa w mieście Gdańsku   
 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik  nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - 
rejon dworca autobusowego w mieście Gdańsku (druk 671); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KZP pozytywna. Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca 

poddała projekt pod głosowanie.  

 

Radny MATEUSZ SKARBEK Wiceprzewodniczący RMG 

Powiedział, że wczoraj na KZP gościli inwestorzy. Dodał, że jest szansa 

na przywrócenie właściwego prestiżu dworcu autobusowemu, na 

ucywilzowanie tego miejsca. Jest też szansa, żeby powstał tam teren 

zielony, rekreacyjny. Dodał, że sam widzi w tym planie dużą szansę.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Wspomniał, że cieszy się, że miasto Gdańsk nawiązuje wreszcie nić 

porozumienia z pomorskim konserwatorem zabytków. Projekt 

przedstawiony na komisji jest ambitny, ciekawy i estetyczny. Wyraził 

nadzieję, że jeśli szczęśliwie dojdzie do uzgodnienia wszelkich kwestii 

zagospodarowania, budowlanych, to za kilka lat będzie można się cieszyć 

wreszcie estetycznym, ładnym, nowoczesnym dworcem autobusowym,                  

z zachowaniem jednocześnie wyglądu tamtego miejsca, kwestii 

panoramy, widoku na główne i stare miasto. Powiedział, że liczy na to, że 

uda się w kolejnych miesiącach tą sprawę poprowadzić dalej.  

 

Radny  KAROL WAŻNY  

Również powiedział, że powiela entuzjazm kolegów.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Wspomniała, że wczoraj na KZP komisja zgłosiła, żeby jeden z druków 

został zdjęty. Dodała, że jest zasada, że na komisji musi pojawić się 

inwestor, żeby opowiedział o swoich zamierzeniach inwestycyjnych, nie 

może być tak, że inwestor, który jest wnioskodawcą zmian, nie pojawia się 

na komisji. Co do tego planu, to inwestor przedstawił faktycznie bardzo 

ambitne plany, które na pewno będą trwały lata, bo temat jest ciężki. 

Wspomniała o mającym powstać przejściu naziemnym na ul. 3 Maja. 

Zachęciła również radnych spoza komisji do włączenia się w ten proces.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  31   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -   1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
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                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/639/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Śródmieście – rejon dworca autobusowego w mieście Gdańsku  
 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

 

7) w sprawie nadania nazwy ulica Malachitowa (druk 651); 
  

 

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji  

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KKiP pozytywna.  

 

Radny KAROL WAŻNY  

Spytał, czy było występowanie z wnioskiem do rady dzielnicy Kokoszki. 

Dodał, że w tamtym rejonie ulice są kwiatowe a proponowana nazwa 

pochodzi od kamienia szlachetnego, zauważył, że zapewne ma to związek 

z nazwą osiedla Malachitowe Wzgórze.  

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji  

Odpowiedział, że zgodnie ze statutem nowe nazwy nie są konsultowane, 

nie ma takiego obowiązku, jedynie konsultowane są nazwy, jeżeli ulega 

zmianie istniejąca nazwa ulicy. Opowiedział o malachicie.   

 

Radny KAROL WAŻNY  

Powiedział, że taki zapis w statucie rzeczywiście jest, ale jest też tam zapis 

o opiniowaniu uchwał rady miasta w sprawach dotyczących dzielnicy, więc 

może rady dzielnicy można było się spytać o opinię. To taka propozycja 

na przyszłość.  
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Radny JAN PERUCKI  

Powiedział, że ma podobne spostrzeżenia, jeśli chodzi o udział                                

w konsultacjach rady dzielnicy. Dodał, że została ona niesłusznie 

pominięta. Spytał raz jeszcze, kto jest wnioskodawcą.  

 

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji  

Odpowiedział po raz drugi, że to spółka InArt sp. z o.o., jest właścicielem 

drogi wewnętrznej. W przypadku dróg wewnętrznych to ich właściciel 

wnioskuje właśnie o nazwę ulicy.  Dodał też, że nie ma nic przeciwko, żeby 

statut zmienić i przypisać radom dzielnic opiniowanie nazw ulic.   

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Przypomniał, że te projekty uchwał są doręczane przez Biuro Rady                          

M. Gdańska do przedstawicieli rad dzielnic, także rada dzielnicy była 

zaznajomiona z projektem i miała możliwość wypowiedzenia. Nie zrobiła 

tego.   

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  25   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -   4 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/640/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie nadania nazwy ulica Malachitowa  
 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

8) w sprawie nadania nazwy ulica Borucińska (druk 652); 

 

BOGUMIŁ KOCZOT Dyrektor Wydziału Geodezji  



30 
 

Przedstawił projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KKiP pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  29   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/641/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie nadania nazwy ulica Borucińska 
 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

 

Przerwa  

 

Po przerwie  

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 
przetargu nieruchomości położonej w Gdańsku Kiełpinie 
przeznaczonej na cele utrzymania urządzeń infrastruktury 
wodociągowo-kanalizacyjnej (druk 665); 

 

TOMASZ LECHOWICZ Dyrektor Wydziału Skarbu  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  
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                                                   za                                      -  28   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/642/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 
przetargu nieruchomości położonej w Gdańsku Kiełpinie 

przeznaczonej na cele utrzymania urządzeń infrastruktury 
wodociągowo-kanalizacyjnej 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

10) zmieniająca Uchwałę Nr XXII/598/08 Rady Miasta Gdańska                  
z dnia 28 kwietnia 2008 roku w sprawie ustanowienia Konkursu: 
Nagroda Literacka Miasta Gdańska pn.: Europejski Poeta Wolności 
(druk 674); 

 

 

 

EWA ADAMSKA Biuro Prezydenta ds. Kultury  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

KKiP opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca 

poddała projekt pod głosowanie.  

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIV/643/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca Uchwałę Nr XXII/598/08 Rady Miasta Gdańska                                                  
z dnia 28 kwietnia 2008 roku w sprawie ustanowienia Konkursu: 

Nagroda Literacka Miasta Gdańska pn.: Europejski Poeta Wolności 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

 

11) zmieniająca Uchwałę Nr XXII/598/08 Rady Miasta Gdańska z dnia                          

28 kwietnia 2008 roku w sprawie ustanowienia Konkursu: Nagroda Literacka 

Miasta Gdańska pn.: Europejski Poeta Wolności (druk nr 680); 

 

EWA ADAMSKA Biuro Prezydenta ds. Kultury  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

KKiP opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca 

poddała projekt pod głosowanie.  

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/644/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca Uchwałę Nr XXII/598/08 Rady Miasta Gdańska                                                  
z dnia 28 kwietnia 2008 roku w sprawie ustanowienia Konkursu: 

Nagroda Literacka Miasta Gdańska pn.: Europejski Poeta Wolności 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości  i porządku na terenie miasta Gdańska (druk 658);  

 

 

OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KPGiM, KZR pozytywna. Opinia sanitarna również pozytywna.  

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  

Podziękowała prezydentowi Borawskiemu i Wydziałowi Środowiska za 

sprawne procedowanie i dobór rozwiązań prawnych, umożliwiających 

hodowanie nieagresywnych odmian pszczół. Podkreśliła, że pszczoły                     

w gdańskiej przestrzeni publicznej są, ale są one hodowane na cele 

edukacyjne, wynikało to z tego, że ustawa deklaruje definicję zwierzęcia 

hodowlanego i w ten sam sposób, niezależnie od tego, czy jest się 

właścicielem ula czy obora, jest się traktowanym w ten sam sposób, czego 

wiele rodzin, zwłaszcza mieszkających na peryferiach, nie było 

świadomych. Dodała, że to rozwiązanie jest już stosowane w kilku dużych 

miastach polskich, z powodzeniem, bez zagrożenia dla ludności. 

Zachęciła do poparcia tej zmiany.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  33   
                                                   przeciw                             -    1 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/645/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
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zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                       

i porządku na terenie miasta Gdańska  

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowania odpadami komunalnymi (druk 660);  

 

 OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KPGiM, KZR pozytywna.  

 

Radna JOANNA CABAJ  

Powiedziała, że zrobiła przegląd sytuacji w Gdańsku, jeśli chodzi                               

o wywożenie śmieci. Umieściła w internecie odpady, które sfotografowała 

z Boże Ciało. Wskazała, że wychodząc na balkon Rady Miasta można 

zobaczyć z niego stare lodówki. Dodała, że sprawdzała też terminy 

odbiorów odpadów wielkogabarytowych, najrzadziej jest to raz w tygodniu, 

w niektórych kilka razy w tygodniu. Zwróciła uwagę na zalegające                              

w centrum miasta odpady.  

 

OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 

Komunalnej  

Odpowiedziała, że lodówki to nie są odpady wielkogabarytowe, odbierane 

w ramach objazdowych zbiórek, są to odpady, które zarządca czy 

właściciel nieruchomości powinien przewieźć do punktu selektywnej 

zbiórki odpadów komunalnych.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  
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                                                   za                                      -  25   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -   9 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/646/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 
za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowania 

odpadami komunalnymi 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

14) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Gminą Miasta Gdańska a Gminą Kartuzy w sprawie wykonania 
zadania publicznego Gminy Kartuzy w zakresie zagospodarowania 
odpadów komunalnych pochodzących z terenu Sektora i Gminy 
Kartuzy, w tym także frakcji odpadów wysortowanych z odpadów 
komunalnych (druk 659); 

 

 

OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KPGiM, KZR, KSiŁP pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  
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                                                   za                                      -  25   
                                                   przeciw                             -    1 
                                                   wstrzymało się                 -   8 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/647/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Miasta Gdańska a Gminą Kartuzy w sprawie wykonania zadania 

publicznego Gminy Kartuzy w zakresie zagospodarowania odpadów 
komunalnych pochodzących z terenu Sektora i Gminy Kartuzy, w tym 

także frakcji odpadów wysortowanych z odpadów komunalnych 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

15) w sprawie gotowości Miasta Gdańska do organizacji w 2021 r. 
Europejskiego Jamboree Skautowego 2020 (druk 656); 

 

ŁUKASZ KŁOS Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KSiŁP, KE pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  28   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -   6 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIV/648/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie gotowości Miasta Gdańska do organizacji w 2021 r. 
Europejskiego Jamboree Skautowego 2020 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

16) w sprawie wyrażenia woli objęcia akcji w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki Międzynarodowe Targi Gdańskie 
Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku (druk 677); 

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KPGiM, KSiB pozytywna.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Poprosił o krótkie przedstawienie historii nieruchomości wspomnianej                        

w projekcie uchwały, ośrodek Drogowiec. Co tam się dotychczas działo,     

a jeśli nic się nie działo, to od ilu lat.  

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI prezes zarządu Międzynarodowych Targów 

Gdańskich  

Odpowiedział, że ta nieruchomość w 2019 wstępnie była przygotowywana 

pod zbycie. Działalność turystyczna na tym obszarze nie jest już 

prowadzona od kilku lat. Dodał, że ta nieruchomość oraz druga, 

wspomniana w projekcie, tzw. Rudy Kot, prowadzona jest przez zarząd 

MTG wraz z prezydentami od ponad roku. Na celu jest reaktywowanie 

Rudego Kota oraz działalności na Wyspie Sobieszewskiej, przy ul. 

Turystycznej i Tęczowej. Taka była geneza działań. Nieruchomość                         

w Sobieszewie zabudowana jest zamortyzowanymi, zużytymi obiektami 

kempingowymi, ale też dwoma obiektami, które po nakładach rzędu około 

300 tys. zł może uda się je aktywizować. Na każdy z tych terenów 



38 
 

ogłoszony będzie konkurs, by uzyskać operatorów, którzy będą 

realizowali wskazane zadania i będą czerpane korzyści ze wzrostu 

wartości przychodów generowanych.  

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  

Powiedział, że są to rozsądne rozwiązania, sprawdzone i korzystne 

ekonomicznie. Część środków finansowych czy rzeczowych, przenoszona 

jest z jednostki funkcjonującej w sektorze finansów publicznych, do 

jednostki objętej kodeksem spółek handlowych. To są dalej środki 

publiczne, dalej jest sprawowany nadzór i kontrola właścicielska.  Dodał, 

że jest pełen uznania dla tego pomysłu i decyzji.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

Wspomniał o kwestii Rudego Kota pojawiającej się w czasie kampanii 

samorządowej w 2018 roku. Wyraził obawy co do przyszłości Rudego 

Kota. Spytał, jaka jest pewność, że przekazanie budynku MTG będzie 

miało na celu zadbanie o to by było tam kultywowana kulturalna 

działalność dla miasta Gdańska. 

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że wszystkim zależy, by do tego lokalu wróciła działalność 

związana z działalnością kulturalną. Powiedział, że MTG jest podmiotem 

związanym z miastem, ale ma większą elastyczność i nad którym 

samorząd dalej ma nadzór. Dlatego jest największa szansa to to, żeby 

powróciły tam działania kulturalne.  

 

Radny PIOTR DZIK  

Zwrócił się do radnego Majewskiego. Powiedział, że koronawirus dotknął 

również MTG. Planowane imprezy nie odbyły się. Wspomniał o konkursie 

dot. Rudego Kota w 2018 roku. Wspomniał o sprawie znaku firmowego 

MTG, spytał prezesa MTG czy jest zastrzeżony, powiedział, że chciałbym 

aby miasto dopilnowało to. Powiedział, że decyzja podejmowana jest 

dobra, nie jest Rudy Kot oddawany za darmo i w niepowołane ręce.  

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ  

Przychylił się do wypowiedzi dwóch poprzedników. Powiedział, że dwiema 

rękami podpisuje się pod tą uchwałą. Miasto przekazując MTG te dwie 

nieruchomości nie traci prawa do tych nieruchomości, ponieważ MTG są 

pod nadzorem władz miasta. Dodał, że oczywiście najłatwiej byłoby 

sprzedać te dwie nieruchomości, tylko że nie o to chodzi mieszkańcom                         
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i władzom, żeby wyprzedawać za wszelką cenę gdańskie nieruchomości 

czy majątek.  

 

Radny KAROL RABENDA   

Spytał władze spółki czy za tą zmianą jest jakiś plan, pomysł, poza tym, 

że łatwiej będzie to wynająć, zarządzać. Bo może być za kilka miesięcy 

problem, że jest najemca, ale nie do końca taki, jak by MTG chciało, ale 

nie ma wyjścia, więc trzeba się zgodzić.  

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI prezes zarządu Międzynarodowych Targów 

Gdańskich  

Odparł, że pomysł oczywiście jest, by zrewaloryzować nieruchomość                     

z bazą bardzo mocno osadzoną w historii, efektywną. Przewidywana 

działalność ma być oparta o kulturę, gastronomię, historię. Wspomniał, że 

kiedyś Rudy Kot był nawet hotelem i restauracją.  

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Powiedział, że wygląda na to, że spółka MTG będzie teraz 

dokapitalizowana, otrzyma środki.  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że MTG zakończyły ubiegły rok zyskiem, wynikiem dodatnim. 

Wspomniał o oddziaływaniu MTG, które jest bardzo szerokie, jest 

potrzebna miastu i świetnie oddziaływuje na gospodarkę.  

 

Radny KAROL RABENDA  

Spytał, czy jest jakaś wizja na to miejsce (Rudy Kot), co będzie tam 

zrobione faktycznie, jaki jest plan, żeby ten lokal był atrakcyjny dla 

przedsiębiorcy takiego, jakiego się oczekuje.  

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI prezes zarządu Międzynarodowych Targów 

Gdańskich  

Zapewnił, że MTG jest przygotowane. Dodał, że MTG generuje dla 

Gdańska i Pomorza przepływ gotówki na poziomie 750 mln – mld zł. 

Wieloletnie inwestycje samorządu miasta Gdańska, województwa, to były 

bardzo przemyślane i rozsądne decyzje. 

 

Radna TERESA WASILEWSKA Wiceprzewodniczący RMG  

Powiedziała, że trzeba cieszyć się, że MTG podjęły taką decyzję. Wniosła 

o zamknięcie dyskusji.  
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PAWEŁ ORŁOWSKI zastępca prezesa Międzynarodowego Targów 

Gdańskich  

Przedstawił prezentację nt. założeń dot. Rudego Kota.  

 

Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  17   
                                                   przeciw                             -    4 
                                                   wstrzymało się                 -   6 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Powiedziała, że w Gdańsku brakuje klubu jazzowego, miejsca, gdzie 

mógłby rozwijać się system rezydencki. Dodała też, że brakuje muzeum 

rocka. Poprosiła o nie krytykowanie, tylko rozmawiania z osobami 

bezpośrednio zainteresowanymi.  

 

Radna BARBARA IMIANOWSKA  

Spytała, czy kwota 3 mln przeznaczona remont Rudego Kota się 

powiększy?  

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI prezes zarządu Międzynarodowych Targów 

Gdańskich  

Odpowiedział, że to dzisiejszy szacunek, oparty o doświadczenie                               

i wstępne wizje na terenie obiektu. To jest dach plus instalacje                                       

i doprowadzenie do stanu zero. Dodał też, że jeśli wartość nakładów 

miałaby przewyższyć wartość nieruchomości, to trzeba poważnie 

przedyskutować, czy je ponosić.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Odniósł się do pytań PIS ws. pewności tego przedsięwzięcia, odparł, że 

przy żadnym przedsięwzięciu gospodarczym nie ma pewności 100%. 

Powiedział, że bardzo mocno trzyma kciuki za to przedsięwzięcie. Dodał, 

że radni KO poprą tę uchwałę. 

 

Radny ROMUALD PLEWA  
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Spytał o możliwości parkowania w tym rejonie, w momencie imprez czy 

spotkań w tym klubie nie za bardzo będzie jak dojechać. Czy jest 

przewidziana jakaś komunikacja indywidualna samochodami?  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że nie jest przewidziane żadne dodatkowe rozwiązanie, 

wręcz przeciwnie, wola jest by w śródmieściu samochodów było jak 

najmniej, by ludzie przyjeżdżali tam komunikacją miejską bądź 

taksówkami. Nie są przewidywane dodatkowe miejsca parkingowe w tym 

rejonie.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  22   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -  12 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/649/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie wyrażenia woli objęcia akcji w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki Międzynarodowe Targi Gdańskie Spółka Akcyjna                                

z siedzibą w Gdańsku 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

 

17) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wprowadzenia świadczenia pieniężnego "gdański bon żłobkowy" dla 
rodzin zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Gdańska                              
(druk 655); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS, KSiB pozytywna.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Powiedział, że kiedy bon startował, pojawiały się głosy rodziców, którzy 

zauważyli podnoszenie cen czy stawek w żłobkach. Miasto informowało, 

że będzie monitorowało tą kwestię. Spytał, czy miasto ma to obecnie na 

uwadze i jak wygląda sytuacja w tej kwestii.   

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Te wzrosty są cały czas minitorowane, one nie pojawiają się dlatego, że 

pojawił się gdański bon żłobkowy, tylko znacząco wzrosły koszty 

utrzymania, wzrosła energia elektryczna, koszty bieżące wzrosły 

wielokrotnie, stąd te podwyżki. Można oczekiwać, że te wzrosty nadal 

będą występować, ze względu na szczególne warunki, jakie należy 

tworzyć dla dzieci w placówkach. Nie zauważano, by ktoś próbował na tym 

zarabiać. Po prostu koszty pracy, wyższe zarobki, to wszystko składa się 

na rosnące koszty i jak wynika z prognoz, one cały czas będą rosły.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  33   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/650/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie wprowadzenia 
świadczenia pieniężnego "gdański bon żłobkowy" dla rodzin 

zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Gdańska                               

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

18) w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu 
Gdańskiemu Domowi Integracyjno-Rodzinnemu (druk 664); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/651/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Gdańskiemu 
Domowi Integracyjno-Rodzinnemu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia odpłatności za pobyt 
dziecka w żłobkach i klubach dziecięcych Gdańskiego Zespołu 
Żłobków (druk 645); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 
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Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/652/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia odpłatności za pobyt dziecka 
w żłobkach i klubach dziecięcych Gdańskiego Zespołu Żłobków 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
 

20) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu Gdańskiego 
Zespołu Żłobków - jednostki budżetowej Miasta Gdańska i żłobków 
samorządowych wchodzących w skład Zespołu (druk 646);  

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Powiedział, że cieszy się z uwzględnienia głosów radnych przy 

przygotowaniu przez prezydenta projektu uchwały. Dzieci zaszczepione 

będą premiowane dodatkowymi punktami, dzieci nie zaszczepione                           

z powodów medycznych również otrzymają identyczną liczbę punktów. 

Dodatkowych punktów nie otrzymują te dzieci, które z suwerennej decyzji 

ich rodziców rezygnują bez powodów medycznych z obowiązkowych 
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szczepień. Dopytał, czy kolejność czekania w kolejce obecnej będzie 

zaliczone w nowym systemie rekrutacyjnym. 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że nowy system będzie obowiązywał od 1 stycznia 2020 

roku, wtedy system elektroniczny zmieni się z obecnego, czyli zapisów 

elektronicznych, na taki system, jaki jest do przedszkoli czy innych etapów 

edukacyjnych. Dodał, że system uwzględni bieżącą kolejkę we wdrażaniu 

nowego systemu.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  32   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -   2 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/653/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu Gdańskiego Zespołu 
Żłobków - jednostki budżetowej Miasta Gdańska i żłobków 

samorządowych wchodzących w skład Zespołu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 

 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej Żłobek nr 10  "Dzwoneczek” z siedzibą w Gdańsku przy 
ul. Królewskie Wzgórze 2 i nadania jej statutu (druk 647); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 
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Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/654/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek 
nr 10  "Dzwoneczek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Królewskie Wzgórze 

2 i nadania jej statutu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej Żłobek nr 11 "Bursztynek" z siedzibą w Gdańsku przy 
ul. Wilanowskiej 16 i nadania jej statutu (druk 648); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/655/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek 
nr 11 "Bursztynek" z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wilanowskiej 16 i 

nadania jej statutu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej Żłobek nr 12 "Żagielek" z siedzibą w Gdańsku przy ul. 
Olsztyńskiej 12 i nadania jej statutu     (druk 649); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  33   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/656/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
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zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek 
nr 12 "Żagielek" z siedzibą w Gdańsku przy ul. Olsztyńskiej 12 i nadania 

jej statutu      

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 

24) w sprawie utworzenia Żłobka nr 13 "Skarbek" wchodzącego                 
w skład Gdańskiego Zespołu Żłobków - jednostki budżetowej Miasta 
Gdańska i nadania mu statutu    (druk 650); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/657/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie utworzenia Żłobka nr 13 "Skarbek" wchodzącego                                   
w skład Gdańskiego Zespołu Żłobków - jednostki budżetowej Miasta 

Gdańska i nadania mu statutu     

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

 
25) w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

"Wichrowy Dom" i nadania statutu (druk 668); 
 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/658/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Wichrowy 
Dom" i nadania statutu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
 

 
26) w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

"Morski Dom" i nadania statutu (druk 669);  
 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/659/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Morski 
Dom" i nadania statutu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

27) w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
"Piaskowy Dom" i nadania statutu (druk 670); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  
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Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/660/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej "Piaskowy 
Dom" i nadania statutu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
 

 

28) w sprawie utworzenia Zespołu Gdańskiego Pogotowia 
Opiekuńczego i nadania mu statutu (druk 667); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXIV/661/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie utworzenia Zespołu Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego                 
i nadania mu statutu 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
 

29) w sprawie likwidacji Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego 
(druk 666); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/662/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie likwidacji Gdańskiego Pogotowia Opiekuńczego 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
 

30) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gdańskiego 
Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2023                   
(druk 675); 

 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/663/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gdańskiego Programu 
Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2023                    

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
 

31) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Miasta Gdańska na rok 2020 (druk 676); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KRiPS, KSiB pozytywna.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/664/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Szczegółowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Gdańska na rok 2020 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
 

 

32) w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 80 w Gdańsku przy 
ul. Kolorowej 14 (druk 653); 

 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna.  
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Radny MATEUSZ SKARBEK Wiceprzewodniczący RMG 

Powiedział, że był jednym z inicjatorów tej inicjatywy. Cieszy się, że 

społeczność tej placówki zdecydowała o nadaniu tej nazwy.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  33   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/665/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 80 w Gdańsku przy ul. 
Kolorowej 14 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Podziękował w imieniu autorki Anity Głowińskiej i całej społeczności 

przedszkola za nadanie tego imienia. Nie mogła wziąć udziału                                    

w dzisiejszej sesji, ale prosiła o przekazanie podziękowania.  

 

33) w sprawie nadania imienia X Liceum Ogólnokształcącemu 
Dwujęzycznemu w Gdańsku przy ul. Tadeusza Kościuszki 8b                    
(druk 657); 

 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca RMG 

Opinia KE pozytywna.  
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Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Pogratulowała całej społeczności szkolnej za mądry wybór.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/666/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie nadania imienia X Liceum Ogólnokształcącemu 
Dwujęzycznemu w Gdańsku przy ul. Tadeusza Kościuszki 8b                     

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
 

PIOTR KOWALCZUK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Podziękował w imieniu córki patrony – pani Sławiny Kosmulskiej za 

przyjęcie imienia. Podziękował też WRS oraz jednostkom za 

przygotowanie większości uchwał na dzisiejszą sesję.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Przedstawił opinie o kandydatach zgłoszonych na ławników.   

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Powiedział, że ławnicy nie powinni ujawniać swoich poglądów na tematy 

polityczne. Chce wierzyć się, że w sądzie ludzie oceniani są bez względu 

na to, kim są, co sobą reprezentują. Wspomniał o tym na bazie swoich 

obserwacji osobistych kandydatów na ławników.  

 

Radny ŁUKASZ BEJM  przewodniczący komisji skrutacyjnej  
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Odczytał protokół komisji skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów 

uzupełniających do sądu okręgowego w Gdańsku.  

 

 

Przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  33   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/667/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie uzupełniających wyborów ławników do Sądu Okręgowego w 
Gdańsku na kadencję 2020 – 2023 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 
 

 

34) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania pisma z dnia 6 
maja 2020 roku zatytułowanego jako „Skarga i zażalenie i wniosek” 
(druk 684) 

 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków                        

i Petycji  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
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                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/668/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania pisma z dnia 6 maja 2020 
roku zatytułowanego jako „Skarga i zażalenie i wniosek” 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 
 

35) sprawie rozpatrzenia wniosku wniesionego przez 
Przedsiębiorstwo Koordynacji Spedycji TORM sp. z o.o. z siedzibą 
w Gdańsku                      (druk 685) 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków                        

i Petycji  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  34   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXIV/669/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie rozpatrzenia wniosku wniesionego przez Przedsiębiorstwo 
Koordynacji Spedycji TORM sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku                       

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 
 

36) w sprawie rozpatrzenia skargi ……………………………. na 
Prezydenta Miasta Gdańska (druk 687); 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA przewodniczący K. ds. Skarg, Wniosków                        

i Petycji  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  25   
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    9 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

 

Uchwałę Nr XXIV/670/20 
 

Rady Miasta Gdańska  
  

w sprawie rozpatrzenia skargi ……………………………. na Prezydenta 
Miasta Gdańska 

 
z dnia 25 czerwca 2020 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 
 
 

PUNKT  5 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

Radna BARBARA IMIANOWSKA  

Złożyła oświadczenie na prośbę mieszkańców przy ul. Wajdeloty, którzy 

ponownie proszą aby nie zamykać im ulicy. Dodała, że sprawa jest 
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świeża, są rozdawane ankiety, ale bardzo proszą, by tej sytuacji nie 

powtarzać, chcą mieć spokój i proszą by zagwarantowano im ten spokój.  

 

PUNKT   6 

 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Zamknęła obrady sesji.  

 

Obrady zakończono o godzinie 14:55. 

 

Przewodnicząca 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

Agnieszka Owczarczak 
 

 

   
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
starszy inspektor BRMG  
Anna Ferlin 
 

 


